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استان فارس

آباده
تشکیل کارگروه تخصصی پایتخت 

کتاب ایران در آباده

پیگیری  با  امسال  است  امید  گفت:  آباده  فرماندار 
طرح های پایتخت کتاب ایران شاهد جذب حداکثری در 

حوزه کتاب و کتابخوانی باشیم.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی و 
روابط عمومی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان 
فارس محمد اسدالهی رئیس کارگروه تخصصی نامزدی 
پایتخت کتاب ایران، در این کارگروه گفت: شهرستان 
آباده باسابقه درخشان خود و همچنین وجود ستاره های 
و  بارها  است  توانسته  هنری  و  ادبی  علمی،  درخشانی 
بارها نام پرآوازه میهن اسلامی مان را در دنیا طنین انداز 
ارائه بهترین راهکارها و  با  تا  امروز ما موظفیم  کند و 
را  میراث  این  ایران  کتاب  پایتخت  طرح  در  برنامه ها 
به منظور  و  روشن  فردایی  برای  را  آینده  نسل  و  حفظ 
ایران عزیزمان که همان کمال و دانایی  تحقق اهداف 

است رهنمون سازیم.
تشکیل  از  آباده  عمومی  فرهنگ  شورای  نایب رئیس 
کارگروه تخصصی پایتخت کتاب ایران در آباده خبر 
داد و افزود: به منظور انسجام بیشتر دستگاه های اجرایی و 
ارائه طرح ها و پیشنهادات برنامه ریزی شده در دبیرخانه 
پایتخت  تخصصی  کارگروه  ایران،  کتاب  پایتخت 
سالن  در  کارگروه  این  اعضا  حضور  با  ایران  کتاب 
اجتماعات فرمانداری آباده تشکیل جلسه خواهد داد و با 
تفاهم نامه ای که مابین دبیرخانه و اعضا منعقد می گردد، 
اجرای طرح های دبیرخانه در سطح شهرستان با همکاری 
و تعامل کلیه دستگاه ها و ارگان های دولتی و غیردولتی، 

نظامی و انتظامی آغاز می شود.
محمد اسدالهی، فرماندار شهرستان آباده با اعلام رضایت 
ترویج  به ویژه  هنری  و  فرهنگی  فعالیت های  روند  از 
اضافه  و  امیدواری  اظهار  کتابخوانی  و  کتاب  فرهنگ 
ترویج  برای  شهر  هر  اصلی  ظرفیت های  از  یکی  کرد: 
و توسعه فرهنگ وجود کتابخانه ها و مراکز اهدا کتاب 
بیش  و  فعال  کتابخانه   ۱۱ با  آباده  شهرستان  که  است 
برترین  جزء  سنین  تمامی  در  فعال  عضو  نفر   ۸۰۰۰ از 
امید  استان و کشور محسوب می شود که  کتابخانه های 
ایران  پایتخت کتاب  پیگیری طرح های  با  امسال  است 
کتابخوانی  و  کتاب  حوزه  در  حداکثری  جذب  شاهد 

باشیم.
پایتخت  تأمین آباده کارگروه تخصصی  رئیس شورای 
ارائه طرح و  اصلی ترین مرکز  به عنوان  را  ایران  کتاب 
برنامه های این طرح عنوان کرد و بیان داشت: کارگروه 
تخصصی پایتخت کتاب ایران در آباده با هدف به ثمر 
نشستن این طرح و همچنین معرفی استعدادهای برتر در 
حوزه های مختلف به عنوان اصلی ترین مرکز ارائه طرح 
اعضا حاضر  است و کلیه  پایتخت کتاب  برنامه های  و 
در کارگروه می بایست با حمایت و همکاری همه جانبه، 
این رویداد عظیم فرهنگی را برای شهرستان به ارمغان 

آورند.
حضور  با  ایران  کتاب  پایتخت  تخصصی  کارگروه 
مسئولین ارشد شهرستان و اعضا این کارگروه در سالن 

اجتماعات فرمانداری آباده تشکیل می شود.

خرامه
اجرای جنگ شادی در روستای 

خیرآباد خرامه

برگزاری  خود   ۹۸ سال  برنامه ریزی  در  اداره  این 
برنامه های ازاین دست را با مشارکت انجمن، موسسه و 
داده  قرار  خود  کار  دستور  در  هنری  فرهنگی  حامیان 

است
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی و 
روابط عمومی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان 
فارس گروه هنری خورشید با همکاری انجمن نمایش 
اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی شهرستان خرامه لحظات 
نمایش،  متنوع  بخش های  اجرای  با  را  مفرحی  و  شاد 
موسیقی و مسابقه برای نخستین بار در روستای خیرآباد 
به ویژه  عموم  اقبال  مورد  که  درآوردند  اجرا  به  خرامه 

کودکان و نوجوانان و خانواده های آنها قرار گرفت.
عبدالصمد سلیمانی، رئیس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی 
برگزاری  بودن  هزینه بر  به  اشاره  با  خرامه  شهرستان 
مناطق  در  به ویژه  هنری  فرهنگی  مختلف  برنامه های 
روستایی محروم گفت: نبود امکانات متناسب اجراهای 
برنامه  برگزارکنندگان  تا  است  شده  موجب  صحنه ای 
و  باشند  نداشته  را  مناطقی  چنین  در  اجرا  به  تمایلی 
با  هنری  فرهنگی  برنامه های  دیدن  از  اهالی  متأسفانه 
محروم  جمع  در  سرگرمی  تفریحی  آموزشی،  محتوی 

باشند.
برنامه ریزی سال ۹۸ خود  اداره در  این  افزود:  سلیمانی 
انجمن،  با مشارکت  ازاین دست را  برنامه های  برگزاری 
خود  کار  دستور  در  هنری  فرهنگی  حامیان  و  موسسه 

قرار داده است.
پاسارگاد  بیمه  حمایت  با  شادی  اجرای جنگ  نخستین 
نمایندگی روستای خیرآباد و همکاری صمیمانه، شورای 
اهالی  و  قائدی  شهید  سالن  هیئت امنا  روستا،  اسلامی 

خوب روستای خیرآباد خرامه برگزار شد.
تقریباً ۹۰۰ نفر از این برنامه دیدن کردند

ممسنی
رئیس دانشگاه فنی و حرفه ای 

 فارس از فرماندار ممسنی
تجلیل کرد

 

رئیس دانشگاه فنی و حرفه ای استان فارس از فرماندار 
دانشکده  به  توازن  اعتبارات  اختصاص  به منظور  ممسنی 

فنی این شهرستان تجلیل کرد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی دانشگاه 
فنی و حرفه ای استان فارس، محمد جامعی در دیداری با 
باهنر  دانشکده شهید  در  ممسنی که  فرماندار شهرستان 
شیراز انجام شد، با قدردانی از همکاری و اهتمام ایوبی 
در جذب و اختصاص اعتبارات توازن اظهار داشت: یکی 
از دانشکده های موفق در جذب اعتبارات توازن دانشکده 

فنی ممسنی بوده است.
جذب  از  فارس  استان  حرفه ای  و  فنی  دانشگاه  رئیس 
اعتبارات توازن توسط پنج دانشکده فنی این استان خبر 
شیراز،  فیروزآباد،  شامل  شهرستان ها  این  گفت:  و  داد 
گذشته  سال  در  که  است  مرودشت  و  نی ریز  ممسنی، 
نسبت به جذب اعتبارات توازن با همکاری فرمانداری ها 
اقدام کردند که جای قدردانی از رؤسای این دانشکده ها 

و فرمانداران شهرستان های مربوطه دارد.
جامعی به اهمیت آموزش های مهارتی در دانشکده های 
فنی اشاره کرد و افزود: امروز فرهنگ سازی در بخش 
الزام است و  آموزش های مهارتی و فراگیری آن  یک 

باید به سمت تربیت نیروهای فنی حرکت کنیم.
وجود  به  ارزآوری  مهارت  و  دانش  اینکه  بابیان  وی 
فراگیر  و  توسعه  برای  فنی  دانش  این  گفت:  می آورد 
خوشبختانه  شیراز  دارد،  فرهنگ سازی  به  نیاز  شدن 
توجه به رشته های فنی حرفه ای و گرایش دانش آموزان 
از  این رشته ها موردتوجه قرارگرفته و شاهد هستیم  به 
هنرستان ها به این رشته ها روی می آورند که امیدواریم 

در شهرستان ها نیز این مهم اتفاق افتد.
رئیس دانشگاه فنی و حرفه ای استان فارس بابیان اینکه 
نقش ائمه جمعه، فرمانداران، مسئولان آموزش وپرورش 
آموزش های  فرهنگ سازی  در  مربوطه  متولیان  سایر  و 
مهارتی مهم است، گفت: درخواست ما این است توجه 

به آموزش های مهارتی موردتوجه قرار گیرد.
وی به مشکلات دانشکده فنی ممسنی نیز اشاره کرد و 
افزود: این دانشکده به لحاظ تجهیزات و فضای ساختمانی 
این  آینده نگری  با  باید  که  است  روبرو  مشکلاتی  با  

مشکلات نیز برطرف شود.
در این نشست فرماندار شهرستان ممسنی نیز با قدردانی 
حرفه ای  و  فنی  دانشگاه  رئیس  جامعی  محمد  دکتر  از 
استان فارس و همچنین مهندس رحمانی رئیس دانشکده 
مهارتی  عالی  توسعه آموزش  فنی شهرستان ممسنی در 
ممسنی  شهرستان  در  کرد:  تصریح  شهرستان  این  در 
اقدامات خوبی توسط مسئولان دانشکده فنی در راستای 
آموزش های مهارتی انجام شده اما همچنان نیاز است این 
مرکز توسعه یابد و نسبت به اختصاص سهمیه بومی به 

آن اقدام شود.
نیازهای اصلی  از  امروزه یکی  اینکه  با تأکید بر  ایوبی 
مهم  این  به  کیفیت بخشی  و  است  مهارت  آموزش، 
گیرد،  قرار  موردتوجه  باید  اصلی  نیاز  یک  به عنوان  
خاطرنشان کرد: به دنبال این هستیم از منابع شهرستانی 
نیروهای  تربیت  به  نسبت  همواره  که  دانشکده  این  به 
نیز  ویژه  به صورت  و  کنیم  کمک  می کند  اقدام  ما 

موردحمایت قرار گیرد.
ایوبی بابیان اینکه متأسفانه هنرستان های این شهرستان از 
داشتن امکانات محروم هستند و باید آموزش وپرورش به 
این موضوع مهم توجه ویژه داشته باشد، افزود: آموزش 

می تواند  کار  آماده  نیروهای  تربیت  و  فنی  رشته های 
نیز  اشتغال  ایجاد  و  شهرستان  این  اقتصادی  رشد  در 

تأثیرگذار باشد.
رئیس آموزشکده فنی شهرستان ممسنی نیز اظهار داشت: 
در یک سال گذشته فرمانداری این شهرستان، همراهی 
برای  گذشته  سال  در  و  داشته  دانشکده  این  با  خوبی 
اختصاص  دانشکده  این  به  توازن  اعتبارات  بار  نخستین 

یافت.
رحمانی بابیان اینکه باید طوری برنامه ریزی کرد که این 
دانشکده به جایگاه واقعی خود برسد و افزود: در موضوع 
فضای فیزیکی دانشکده فنی با مشکلاتی روبرو هستیم 
مسئولان  ویژه  توجه  نیازمند  نیز  مشکل  این  رفع  که 

شهرستان و دانشگاه است.
جامعی  محمد  نشست  این  در  گزارش،  این  اساس  بر 
اهدا  با  فارس  استان  حرفه ای  و  فنی  دانشگاه  رئیس 
ممسنی  شهرستان  فرماندار  ایوبی  دکتر  از  سپاس  لوح 
در راستای ارتقا نظام آموزش عالی  مهارتی و  اهتمام 
و حرفه ای  فنی  دانشکده  توسعه  به  جدی جهت کمک 
شهرستان ممسنی به ویژه جذب اعتبارات توازن در سال 

97 قدردانی کرد.

استان خوزستان

بهبهان
انتصابات جدید در فرمانداری 

بهبهان

جداگانه ای  ابلاغ های  طی  بهبهان  فرماندار  حری  محمد 
عبدالله بابلی نیا را به سمت مدیر روابط عمومی فرمانداری 
بهبهان و رؤیا فضلی را به عنوان مسئول کمیسیون بانوان 

فرمانداری بهبهان منصوب کرد.
طی  بهبهان  فرماندار  خلیجی:  محمد  خبری/  سرویس 
مدیر  اسماعیلی  مصطفی  شایسته  خدمات  از  آیین هایی 
سابق  مسئول  سعادت  نیره  و  عمومی  روابط  پیشین 

کمیسیون بانوان بهبهان تقدیر و تشکر کرد.
مصطفی  از  تجلیل  جلسه  در  بهبهان  فرماندار  حری 
اسماعیلی بر همکاری و تعامل با اصحاب رسانه تأکید و 
در جلسه تکریم از سعادت، حوزه بانوان را عرضه ای مهم 
پویایی  و  دانست  جامعه  از  نیمی  پررنگ  برای حضور 
و نشاط در زنان و خانواده را زمینه ساز نشاط اجتماعی 

قلمداد کرد.
مسئولین  از  تقدیر  با  شهرستان  در  دولت  عالی  نماینده 
بابلی نیا  برای  بانوان،  کمیسیون  و  عمومی  روابط  سابق 
در کسوت مدیریت روابط عمومی و فضلی در مدیریت 

کمیسیون بانوان آرزوی توفیق کرد.
از  و  سیاسی  علوم  ارشد  کارشناس  بابلی نیا  عبدالله 
فرمانداری و رؤیا فضلی کارشناس حقوق و  کارمندان 
فرمانداری  بانوان  کمیسیون  کارشناسان  از  پیش ازاین 

بهبهان بوده است.

دریافت تقدیرنامه چهار ستاره 
بهره وری صنایع معدنی توسط 

سیمان بهبهان
سیمان  به شرکت  معدنی  ستاره صنایع  چهار  تقدیرنامه 

بهبهان تعلق گرفت.
از  شرکت  این  خلیجی:  محمد  خبری/  سرویس 
از  زیرمجموعه های هلدینگ های سیمان کشور است و 

قدمت طولانی برخوردار است.
دریافت تقدیرنامه چهار ستاره بهره وری بخش معدن و 
و  ویژه  تقدیرنامه های  ازجمله  معدنی کشور که  صنایع 
مدل شرکت های بخش  ارزیابی  اساس  بر  است،  خاص 
داده  اختصاص  بهبهان  سیمان  شرکت  به  کشور  معدن 

شده است.
و  معدن  صنعت،  وزیر  معاون  توسط  تقدیرنامه  این 

تجارت به شرکت سیمان بهبهان اهدا شد.
یک مسئول در سازمان آب و برق 

خوزستان:
 تأمین آب برای کشت تابستانه

در خوزستان هیچگونه مشکلی 
ندارد

 یک مقام مسئول در سازمان آب و برق خوزستان گفت: 
به لحاظ تأمین آب در تابستان پیش رو مشکلی وجود 
ندارد و در تمامی حوضه های مختلف استان، رهاسازی 

آب متناسب با نیازهای معمول انجام می شود.
داریوش بهارلویی در گفت وگو با خبرنگار مهر با ابراز 
این نکته که رعایت الگوی کشت و اصلاح آن متناسب 

همه  تأکید  مورد  همیشه  خوزستان  اقلیمی  شرایط  با 
متخصصان فن بوده و سازمان آب و برق خوزستان نیز 
چنین نظری دارد، اظهار کرد: تأمین آب به معنای عدم 
رعایت الگوی کشت و اصلاح آن نیست. آنچه توسط 
سازمان آب و برق درخصوص تابستان سال جاری اعلام 
شده است عدم محدودیت خاص در برداشت رودخانه ها 
توزیع  و  انتقال  با ظرفیت کانال های  متناسب  و کشت 

آب در شبکه های کشاورزی است.
به  مربوط  فقط  تصمیم  و  مهم  این  کرد:  بیان  بهارلویی 
تابستان امسال بوده و به منظور جبران بخشی از خسارات 
و افزایش توان اقتصادی مناطق درگیر سیل و کشاورزان 
بی رویه  مصرف  نباید  شرایط  این  از  است.  شده  گرفته 
آب، برداشت غیرمجاز و یا توسعه کشت های پرمصرف 

در استان را انجام داد.
فروردین ماه  سیلاب  وقوع  همچنین  کرد:  عنوان  وی 
نباید بهانه ای برای اقدام بی ضابطه و عدم توجه به تمامی 

جوانب در مصرف آب شود.
مدیر دفتر برنامه ریزی منابع آب معاونت مطالعات پایه 
سازمان آب و برق خوزستان گفت: آنچه ماهیت ما را 
تهدید می کند، سیلاب و یا خشکسالی نیست اگرچه هر 
با خسارات فراوان همراه  دو جز بلایای طبیعی بوده و 
هستند ولی کم آبی و عدم توازن در مصرف بهینه منابع 
آب سطحی و زیرزمینی است که بزرگترین خطر پیش 

رو محسوب می شود.
اینکه در سیاست های بهره برداری  به  اشاره  با  بهارلویی 
آب هیچ گاه بحث ممنوعیت و محدودیت مطرح نبوده 
اصولی  و  صحیح  استفاده  مبنای  بر  هدف گذاری  بلکه 
آب معین می شود، افزود: کم آبی خصیصه دائم کشور و 

ازجمله استان خوزستان است.
وی گفت: در سازمان آب و برق خوزستان همیشه رفاه، 
به مردم  باکیفیت  به آب مکفی و  آسایش و دسترسی 
استان اولویت اول و دائمی برنامه ریزی آب سدها است 
پایدار  توسعه  سایه  در  مستمر  استفاده  و  رفاه  این  ولی 
حاصل می شود که یکی از ارکان مهم آن توجه و بهینه 
کردن مصرف آب به عنوان سرمایه بی به دلیل آبادانی 

استان و کشور است.
مدیر دفتر برنامه ریزی منابع آب معاونت مطالعات پایه 
این  بر  اشاره و تأکید  با  سازمان آب و برق خوزستان 
ابتکارات  از  با کم آبی که  سازگاری  سیاست  نکته که 
برخی  مشارکت  با  و  نیرو  وزیر  عالی  تصمیمات  و 
وزارتخانه ها و ذینفعان آب در حال اجرا است، گفت: 
این سیاست به معنای عدم مصرف آب و ایجاد تنگنای 
آبی نیست بلکه برعکس آنچه ممکن است تصور شود 
آب  عادلانه  توزیع  آسان،  دسترسی  دقیقاً  سیاست  این 
و استفاده مناسب و هوشمندانه از آب را دنبال می کند 
آب  مترمکعب  هر  از  استفاده  ازای  به  که  به گونه ای 
بیشترین صرفه، سود و افزایش تولید کشاورزی در واحد 
سطح برای کشور و عموم مصرف کنندگان حاصل شود.

جنبه های  تمام  حال  همین  در  کرد:  تصریح  بهارلویی 
و  زیرزمینی  آب های  بخشی  تعادل  زیست محیطی، 
سیستم  بر  بارگذاری  و  مصرف  جهانی  استاندارهای 
نیز رعایت شود، اجرای  رودخانه ای و آب های سطحی 
بحران  از  برون رفت  موجب  بدون شک  سیاست ها  این 

دائمی آب خواهد شد.
مدیر برنامه ریزی منابع آب سازمان آب و برق خوزستان 
گفت: سیلاب و ترسالی حادث شده نباید ما را از این 

سیاست اصولی و کاملًا علمی و صحیح دور کند.
بهارلویی گفت: هم اکنون رودخانه های استان خوزستان 
پر آب هستند و در هیچ نقطه ای مشکلی به معنای کمبود 
منابع آب وجود ندارد ولی مصرف باید متعادل باشد و 
نیازهای زیست محیطی نیز نباید فدای مصرف بی رویه و 

کشت های پرمصرف در استان شود.

استان بوشهر

بوشهر
سد دشت پلنگ استان بوشهر 

چشم انتظار ابلاغ نهایی تأمین 
منابع مالی

سرویس خبری بوشهر: سرپرست شرکت آب منطقه ای 
توسعه  و  سدسازی  صنعت  گرچه  گفت:  بوشهر  استان 
در  را  گسترده ای  افق  و  تازه  فصلی  استان  این  در  آن 
خدمت رسانی و تأمین آب فراهم کرده ولی تأمین نشدن 
منابع مالی برخی از سدها ازجمله سد دشت پلنگ آهنگ 

ساخت آنها را کند کرده است.
حسین باشی زادگان با اشاره به اینکه بیش از 90 درصد 
همجوار  استان های  طریق  از  بوشهر  استان  شرب  آب  از 
تأمین می شود، افزود: با توجه به پتانسیل های مختلفی که 
استان در بخش هایی مثل صنعت و کشاورزی دارد، قطعاً 

عدم  و  تأمین آب  به  نیاز  آن،  رونق  و  تولید  ارتقای  در 
وابستگی به استان های مجاور ضروری به نظر می رسد.

بوشهر  استان  ظرفیت های  به  توجه  با  کرد:  اضافه  وی 
در بخش های صنعت و کشاورزی ارتقای تولید و رونق 
این بخش ها نیاز به تأمین آب دارد که این مهم در گرو 

استقلال استان در تأمین آب از منابع داخلی است.
گفت:  بوشهر  منطقه ای  آب  سهامی  شرکت  سرپرست 
آب  مترمکعب  میلیون   ۳۵ پلنگ  دشت  سد  احداث  با 

آشامیدنی و صنعت در استان تأمین می شود.
باشی زادگان بیان کرد: با تزریق این میزان آب به خط 
کمبود  از  عمده ای  بخش  جبران  امکان  محرم،  سراسری 
آب استان بوشهر فراهم می شود که وابستگی ما را درزمینه 

تأمین آب به استان های همجوار به مراتب کمتر می کند.
وی ادامه داد: پروژه بند ذخیره ای قیزقلعه با بیش از ۹۰ 
پلنگ  پایین دست سد دشت  فیزیکی در  پیشرفت  درصد 
آب  سهامی  شرکت  سرپرست  است.  ساخت  دست  در 
منطقه ای بوشهر با اشاره به فراهم شدن زیرساخت ها برای 
اجرای سد دشت پلنگ اظهار داشت: درصورتی که فاینانس 
خارجی سد دشت پلنگ ابلاغ شود، در کوتاه ترین زمان 
طرح  مجری  نماینده  می شود.  آغاز  آن  اجرایی  عملیات 
با هدف  این سد  قلعه گفت:  قیز  پلنگ و سد  سد دشت 
تأمین حقابه های زیست محیطی و آب صنعت، آشامیدنی 
دست  در  پلنگ  دشت  زمین های  موردنیاز  کشاورزی  و 
پلنگ  مخزنی دشت  افزود: سد  ارمی  است. رضا  ساخت 
 ۵۶ ارتفاع  با   )FSHD( بتنی  و  خاکی  ترکیب  نوع  از 
مخزن ۱۵۰  و حجم  متر   ۳۰ و  هزار  تاج یک  متر، طول 
میلیون   ۴۶.۷ سالانه  می تواند  که  است  مترمکعب  میلیون 
و  آشامیدنی، صنعت، کشاورزی  تنظیمی  مترمکعب آب 
در  شد:  یادآور  وی  کند.  تأمین  را  زیست محیطی  حقابه 
زمان حاضر آب موردنیاز کشاورزی این دشت از طریق 
چاه ها برداشت می شود و این امر موجب افت سطح آب 
سد  طرح  مجری  نماینده  است.  شده  زیرزمینی  سفره های 
حفظ  هدف  با  کرد:  اضافه  قلعه  قیز  سد  و  پلنگ  دشت 
کمی و کیفی این دشت مهم کشاورزی، شرکت سهامی 
آب منطقه ای بوشهر، احداث سد دشت پلنگ را به منظور 
تأمین آب موردنیاز کشاورزی و ایجاد پل راه دسترسی به 

سد دشت پلنگ در دستور کار قرار داده است.
نخستین  برای  قلعه گفت:  قیز  ذخیره ای  بند  درباره  ارمی 
بار است که یک سد از نوع CMD در ایران در دست 
احداث است.وی افزود: این سد با طول تاج ۲۲۰ متر از 
بهره  دنیا  در  سدسازی  صنعت  فناوری های  جدیدترین 
می برد و سالانه سه میلیون مترمکعب آب در اختیار بخش 
دشت  سد  طرح  مجری  نماینده  می دهد.  قرار  کشاورزی 
پلنگ و سد قیز قلعه گفت: اعتبار موردنیاز برای ساخت 

این سد ۱۲۰ میلیارد ریال است.

استان کهگیلویه و بویراحمد
 

بیمه سلامت کهگیلویه و بویراحمد 
بیش از 11 هزار مددجوی کمیته 
امداد را پوشش درمانی می دهد

مدیرکل بیمه سلامت استان کهگیلویه و بویراحمد گفت: 
امداد  کمیته  مددجوی   200 و  هزار   11 درمانی  پوشش 

استان به عهده بیمه سلامت است.
بویراحمد  و  کهگیلویه  منطقه  ایسنا  خبرنگار  گزارش  به 
نشست  و  اطلاع رسانی  شورای  در  کاظمی  غلامرضا 
هم اندیشی با خبرنگاران افزود: 512 هزار نفر تحت پوشش 

بیمه سلامت استان هستند.
امداد  بین کمیته  تفاهم نامه ای  انعقاد  اظهار کرد: طی  وی 
تعداد  این  به  نفر   200 و  هزار   11 استان  بیمه سلامت  و 
اضافه شده که درواقع حدود 530 هزار نفر بیمه شده را در 

صندوق های مختلف تحت پوشش داریم.
با  بویراحمد  و  کهگیلویه  استان  سلامت  بیمه  مدیرکل 
اشاره به آمار صندوق های مختلف خاطرنشان کرد: 342 
هزار   98 کارمندی  صندوق  روستایی،  صندوق  در  هزار 
نفر، 48 هزار در صندوق سلامت همگانی، 33 هزار نفر 
 870 و  شهید  بنیاد  و  ایثارگران  اقشار،  سایر  در صندوق 
کاظمی  هستند.  سلامت  بیمه  پوشش  تحت  خاص  بیمار 
تصریح کرد: تعداد ۸۳۱ نفر بیماران خاص تحت پوشش 
بیمه سلامت بوده و ۳۹ نفر از کمیته امداد معرفی شده که 

مجموعاً ۸۷۰ بیمار خاص تحت پوشش داریم.
به  استان  سلامت  بیمه  پرداخت های  با  رابطه  در  وی 
در  داد:  ادامه  قرارداد  طرف  درمانی  مراکز  و  مؤسسات 
تا   97 سال  طی  داروخانه ها  و  دانشگاهی  دولتی  بخش 
آذرماه پرداخت شده و در بخش پزشکان و پاراکلنیک ها 

علی الحساب دی ماه هم پرداخت شده است.
بویراحمد  و  کهگیلویه  استان  سلامت  بیمه  مدیرکل 
درخصوص پرداخت ها  طی سال 98 عنوان کرد: در بخش 
داروخانه فروردین ماه پرداخت شده و اردیبهشت ماه چند 
دانشگاهی  دولتی  بخش  در  می شود،  پرداخت  آینده  روز 
و  آزمایشگاه  درمانی،  مراکز  و  مؤسسات  سایر  و 

پاراکلینک ها فروردین ماه 98 پرداخت شده است.
کاظمی بابیان اینکه نسخه نویسی الکترونیکی از برنامه های 
کرد:  تأکید  است،  یاسوج  شهر  در   98 سال  طی  ما 
در  و  شده  شروع  استان   ۳۱ در  الکترونیکی  نسخه نویسی 
هر استان  یک شهر به عنوان پایلوت انتخاب شده که در 
زیرساخت ها  به  توجه  با  بویراحمد  و  کهگیلویه  استان 
یکم  از  و  شده  انتخاب  یاسوج  شهر  موجود  امکانات  و 
تنها  و  نمی پذیریم  را  کاغذی  نسخه  هیچ گونه  مردادماه 

نسخه الکترونیکی موردقبول است.

روستاهای معزآباد جابری و خیرآباد در شهرستان خرامه به شهر ارتقا یافتند.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی دفتر ارتباطات مردمی نماینده مردم خرامه، کوار و سروستان در مجلس شورای اسلامی، 
با پیگیری های صورت گرفته توسط داریوش اسماعیلی نماینده مردم خرامه، هیئت دولت در جلسه ۲۹ خرداد ۹۸ با ارتقای روستاهای 

معزآباد جابری و خیرآباد به شهر موافقت کرد. 
با ارتقای این دو روستا به شهر، شهرستان خرامه دارای چهار شهر خرامه، سلطان شهر، معزآباد جابری و خیرآباد، پنج دهستان و ۵۰ 

روستا می شود.
همچنین با این ارتقای روستاهای کوهخیاره و آبشور نیز به مرکز دهستان ارتقا می یابد.

ارتقای دو روستا در خرامه به شهر


